
Zápis č. 1/2018 Komise životního prostředí  

Rady městské části Praha 21, konané dne 22.1.2018 
 

Zahájení jednání        16:30  

Ukončení jednání:   17:45 

Účastníci jednání 
 

Přítomni:  Předsedkyně komise – RNDr. Jitka Jenšovská 

  M. Švejnoha., DiS. - tajemník 

Ing. R. Březina, Ing. M. Hartman, Mgr. J. Hruška  Ing. V. Beroušek, Ing. J. Carbolová - 

členové komise 

 

Omluveni:   

Nepřítomni: - 

Přizvaní zaměstnanci ÚMČ P21: Mgr. Bc. Tomáš Svoboda 

Hosté: Josef Sedláček 

Program  
 

1. Představení nového vedoucího Odboru životního prostředí a dopravy 

Pan Mgr. Bc. Tomáš Svoboda se představil členům komise. Sdělil, že má na MHMP praxi 11 let na   

speciálním stavebním a silničním správním úřadu, z toho 6 let prováděl a řešil dopravní opatření pro 

Prahu 21. S problematikou ochrany životního prostředí se setkával v praxi při povolovacím řízení 

např. stavby kanalizace, ale i u dalších akcí, jako byla nejrůznější dopravní omezení apod. 

 

2. Diskuse s panem Sedláčkem o možnostech redukce podrostů okolo cest v lesích ve správě LČR. 

Pan Sedláček informoval o zpracování plánů těžby po kalamitní situaci firmou Uniles. Podle §22 

lesního  zákona probíhají výřezy. Divoká prasata jako migrující zvířata nejsou v  kmenovém stavu na 

území Újezda nad Lesy.  Nedělají se naháňky, odstřel prasat probíhá z posedů, přibližný počet prasat 

v našem lese se pohybuje okolo 50-60 ks. Diskutovalo se o smlouvě upravujíví podmínky finanční 

odměny za odstřel divočáků uzavřené mezi MČ Újezd nad Lesy a MČ Klanovice a Úřadem města 

Úvaly a mysliveckým sdružením, které má v nájmu honitbu v Klánovickém lese. Ve vedení 

mysliveckého sdružení údajně ošlo k personálním změnám, proto bude nutné informovat nové vedení 

o platnosti této smlouvy. Rovněž bude vhodné napsat na toto téma článek do zpravodaje, případně 

udělat rozhovor s myslivci.  Paní  Carbolová se zeptala na možnost snížit zalesnění u ulice 

Hodkovská, pan Sedláček na toto reagoval tím, že je možné přidat do dalšího roku 2019 plán 

prořezání částí lesa poblíž pěšin. Na dotaz obnovení povrchu cest poničených při stahování dřeva pan 

Sedláček řekl, že problém je ve velkém množství jejich vlastníků/majitelů. Lesy mají plány na údržbu 

cest (Písková,  Vojenská). Cesty patří MHMP a na opravu cesty je nutný projekt, použít se smí jen 

certifikovaný materiál na povrch cest. Komise navrhuje, aby MČ iniciovala jednání o možnosti 

pronajmout cesty správci lesa, který by následně mohl investovat  do oprav. Ohledně vlastnictví cest 

bude OŽPD kontaktovat pana Ing. Žida. Pan Sedláček dále informoval o snižování těžby. Maximální 

předepsaná výše těžeb se bude snižovat v novém plánu od roku 2021.  

 

3. Informace ze schůzky se zástupci Lesů hl. m. Prahy o rozsahu kácení v části lesa za otočkou u 

zastávky Sídliště Rohožník 

Členům komise byl předložen plán se zákresy vykácení topolů u lesa za otočkou zastávky Sídliště 

Rohožník. Do míst je plánováno obnovení zeleně vhodnými kultivary. 

 

4. Paní Carbolová informovala členy komise o návrhu vysadit při příležitosti oslav 100 let vzniku ČR 2 

lípy před 2. stupeň ZŠ Masarykova a o návrhu umístit v blízkosti pomníku T. G. Masaryka pamětní 

„kámen“. K těmto návrhům se komise nijak podrobně nevyjadřovala, od pracovní skupiny 

připravující oslavy vzniku ČR zatím žádný oficiální návrh předložen nebyl, ale v principu komise 

tento návrh podpoří. 



  

 

5. Informace k úkolům z minulých bodů jednání 

Zapracování projektu orchideové louky do projektu zalesnění les v Panenkách – studie louky byla 

zaslána na oddělení zeleně OCP MHMP, k zapracování, doposud není zpětná vazba.  

Změna druhu využití zemědělské půdy při probíhajícím přestupkovém řízení – dle dotazu na právní 

oddělení OCP MHMP Mgr. Buškové je takováto změna možná. 

Probíhající úkoly 

- pozvání pana Záhory na jednání Komise 

- zadání zpracování projektu na vykácení dřevin u ZŠ Masarykova dle dendrologického posudku 

 

 

 

Zapsal:   M. Švejnoha., DiS    dne: 22. 1. 2018 

 

Předáno k připomínkování RNDr. J. Jenšovské dne: 29.1. 2018 

 

Připomínky zapracovány:  

Zápis ověřen dne: - e-mailem  31. 1. 2018 

Termíny příštího jednání jsou: 19. 2. 2018 v 16:30 

     26. 3. 2018 v 16:30 

 


